

Le Comité demande aussi l'autorisation de retenir les services des experts commis et sténographes dont il peut avoir besoin.

A apposer que le Comité spécial mixte soit nommé au cours de la prochaine session et de la session suivante et dans le but d'assurer la continuité de son travail et de ses recherches, le Comité demande en outre l'autorisation de retenir les services des personnes susmentionnées jusqu'à ce qu'il ait terminé son travail ou jusqu'au 31 décembre 1971, selon la plus rapprochée de ces deux dates.

Le coprésident,
 Mark MacGuigan,
 Joint Chairman.

Your Committee also recommends that it be empowered to retain such other experts and stenographic help as deemed advisable.

On the assumption that the Special Joint Committee will be appointed in the next and the next ensuing sessions, and in order to preserve the continuity of the Committee's work and research, it is further recommended that the Committee be empowered to retain the services of the above personnel until the Committee has concluded its work on 31 December 1971, whichever is sooner, and a date to be determined by the Committee.

The coprésident,
 Mark MacGuigan,
 Joint Chairman.

Le coprésident,
 MARK MACGUIGAN,
 Joint Chairman.

1970-1971 (1970)

1970-1971 (1970)

1970-1971 (1970)

1970-1971 (1970)

1970-1971 (1970)

1970-1971 (1970)

DEUXIEME RAPPORT

DEUXIEME RAPPORT

1970-1971 (1970)

1970-1971 (1970)